
P R O T O K Ó Ł   nr 56/2023 

z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 11.09.2023 roku, odbytej w trybie stacjonarnym. 

Obecni według listy obecności (stwierdzenie prawomocności posiedzenia). 

Przewodniczący posiedzenia: Paweł Kajfasz 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji Edukacji. 

4. Relacja dotycząca dalszego procedowania sprawy utworzenia ścieżki informacyjno-

edukacyjnej na Wzgórzu błogosławionej Bronisławy, zawierającej treści dotyczące 

dokonanych w tym miejscu odkryć archeologicznych. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zamknięcie posiedzenia 

 

Ad. pkt. 4:Przewodniczący Komisji Edukacji poinformował członków komisji o informacjach 

uzyskanych podczas rozmowy telefonicznej z przedstawicielem ZTP Panem Krystianem 

Banetem, kierującym pracami Działu Systemu Informacji Miejskiej (SIM), w nawiązaniu do 

pisma z odpowiedzą uzyskaną od ZZM (DZ-07.0004.39.2023), które było procedowane 

podczas sierpniowej Komisji Edukacji. Przedstawiciel ZTP zapewnił, iż wbrew sugestiom 

zawartym w odpowiedzi ZZM istnieje możliwość realizacji tablic informacyjnych na terenie 

Krakowa, które nie są ujęte w ramach celów SIM polegających na ujednoliceniu oznakowania 

miejskiego pod względem graficznym i wzorniczym. W celu uzyskania odpowiedniego 

stanowiska ZTP w przedmiotowej sprawie przesłano drogą mailową pismo z odpowiedzią 

uzyskaną z ZZM z prośbą o ustosunkowanie się ZTP do zawartej w nim treści. 

Ad. pkt. 5: Analiza pisma Dz-07.0005.252.2023 przesłanego przez Mieszkankę dzielnicy z 

prośbą o rewitalizację placu zabaw znajdującego się przy ul. Mlaskotów/Salwatorskiej. Plac 

zlokalizowany jest na terenie Szkoły Podstawowej nr 31 i formalnie znajduje się w 

utrzymaniu tej jednostki oświatowej. Podczas rozmowy telefonicznej jednego z członków 

Komisji Edukacji z Autorką pisma, członkowie Komisji Uzyskali informację, iż 

Przewodniczący Dzielnicy VII rozmawiał już z Mieszkanką i zapewnił Ją, iż postara się 

porozumieć w tej sprawie z Dyrekcją SP31 i przekazać wolne środki pieniężne na ten cel, 

jeżeli takie się pojawią.  

Czas trwania posiedzenia: od 19:00 do 19:40 

 

Protokolant              Przewodniczący posiedzenia 

Paweł Kajfasz        Paweł Kajfasz 


